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Abstract (en)
In order to provide a shuttering-free, self-supporting building block system which permits the construction of wall surfaces, ceiling surfaces (floor
surfaces) and/or roof surfaces in a simple manner the invention proposes a building block system which comprises a multiplicity of cuboidal building
blocks (1) which, in the direction over which the surface to be constructed extends, are braced in layers in each case by at least one tie-rod element
(5) which can be introduced into a depression (4) in the building block (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Um ein schalungsfreies, selbsttragendes Bausteinsystem zu schaffen, das die Erstellung von Wand-, Decken- und/oder Dachflächen in einfacher
Weise ermöglicht, wird ein Bausteinsystem vorgeschlagen, das aus einer Vielzahl quaderförmiger Bausteine (1) besteht, die in Erstreckungsrichtung
der zu erstellenden Fläche jeweils mit wenigstens einem in eine Vertiefung (4) des Bausteines (1) einsetzbaren Zugankerelement (5) lagenweise
verspannt sind. <IMAGE>
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